
Protokoll fra årsmøte 2011

    

  

   Sted: Gjærhuset 14.03 2012

  

    

  

   Protokoll fra årsmøtet i Bydalen Vel 14.mars 2011 i Gjærhuset, Fredrikstad Bryggeri, med 30
medlemmer tilstede.

  

    

  

   Styret

  

   Styret 2011/2012 har hatt følgende sammensetning:

  

    

  

   Anette M. Syversen               Leder

  

   Marianne Otterstad                Nestleder       

  

   Ole-Henrik Leister                 Kasserer
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   Maya Bergset                         Sekretær

  

   Bodil Sundbye                       Styremedlem

  

   Henrik Holmquist                   Trafikk- og utbyggingskomitee

  

    

  

   Det har vært avholdt 6 ordinære styremøter, i tillegg til 2 ekstraordinære møter i forbindelse
med skifte av bank og uttale til reguleringsplanen for Bryggerifjellet.

  

    

  

   Medlemstall/kontingent

  

   I 2011 var det 94 betalende medlemmer, 2 mindre enn året før. Vi fikk inn kr. 18.750,- kr. i
kontingentpenger. 

  

   Vi økte kontingenten fra 150,- til 200,- kr. etter vedtak fra fjorårets årsmøte. Kontingenten vil
bli uendret i 2012.

  

    

  

   1.     Godkjenning av innkalling
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   Innkallingen til årsmøtet ble godkjent.

  

    

  

   2.     Valg av møteleder

  

   Leder Anette M. Syversen ble valgt til møteleder.

  

    

  

   3.     Valg av referent

  

   Sekretær Maya Bergset ble valgt til referent.

  

    

  

   4.     Valg av to personer til underskriving av protokoll

  

   Karianne Fog og Wenche Jensen ble valgt til å underskrive protokoll.

  

    

  

   5.     Valg av tellekorps
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    Karianne Fog og Wenche Jensen ble valgt til tellekorps.

  

    

  

   6.     Årsmelding

  

   Sekretær Maya Bergset leste årsmeldingen for 2011, og denne ble godkjent.

  

    

  

   7.     Regnskap

  

   Kasserer Ole Henrik Leister gikk gjennom regnskapet for 2011. Regnskapet var godkjent av
revisor Jan Erik Danielsen.

  

    

  

   8.     Valg av nytt styre

  

   Valgkomiteens innstilling og et nytt styremedlem, Ane Grimsrud, ble klappet inn.
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   ·         Leder:                                Marianne Otterstad (gjenvalg)

  

   ·         Nestleder:                          Ane Grimsrud (ny)

  

   ·         Kasserer:                           Ole-Henrik Leister (gjenvalg)          

  

   ·         Styremedlem:                    Bodil Sundbye (ikke på valg)          

  

   ·         Sekretær:                           Maya Bergset  (ikke på valg)          

  

   ·         For Trafikk- og

  

   utbyggingskomitee:           Henrik Holmquist (gjenvalg)

  

    

  

   Valgkomité:

  

   ·         Anette M. Syversen (ny)

  

   ·         Helene Myrberg (gjenvalg)

  

   ·         Liss Solstrand (ny)
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   Revisor:

  

   ·         Jan Erik Danielsen (gjenvalg)

  

    

  

   Avtroppende leder, Anette M. Syversen, fikk blomster som takk for innsatsen.

  

              

  

   9.     Valg av komitémedlemmer:

              

Lekeplasskomité:

       Egil Sekkelsten (gjenvalg)

       Robert Antonsen (gjenvalg)
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Lille julaftenkomité:

       Henrik Holmquist (gjenvalg)

       Jostein Gleditsch (gjenvalg)

       Helene Myrberg (gjenvalg)

        

Juletrefestkomité :

       Lise Antonsen (gjenvalg)

       Hanne Sekkelsten (gjenvalg)

       Elisabeth Bjørnstad Karlsen (gjenvalg)

        

Skøyte- og flomlyskomité:

       Rolf Næss (gjenvalg)
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       Hans Fredrik Sandberg (gjenvalg)

       Knut M. Fredriksen (gjenvalg)

       John L. Jones (gjenvalg)

        

Utbyggings- og trafikkomité:

       Henrik Holmquist (gjenvalg)

       John L. Jones (gjenvalg)

     

        

Grillfestkomité:

       Anette M Syversen (ny)

       Lisbeth Lindahl (ny)

       Synnøve Hellsten (ny)
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       Ove Birkeland (ny)

        

Web-komité:

       Håvard Kristoffersen (gjenvalg)

       Ole Henrik Leister (gjenvalg)

        

Ryddekomité:

       Gøran Karlsen (gjenvalg)

       Håvard Kristoffersen (gjenvalg)

        

Bydalsorkesteret:

       Wendla Dehli Evensen
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       Jon Erik Lindberg

       Arvid B. Johannesen

       Thomas Roaldsnes

       Gabriella Grolms

       Kjell Jørgen Holbye

        

    
         

        

     

        

    
       

   10.                        Innkomne forslag 

  

   Det var ikke kommet inn forslag til årsmøtet innen fristen den 8.mars.
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   11.                        Diverse orienteringer:

  

    

  

   ·         Trafikk og utbygging v/John L. Jones i Utbyggings- og trafikkkomiteen

  

   John L. Jones holdt en flott orientering med bilder og kart om status i forhold til utbyggingen
på Bryggerifjellet og Block Watneprosjektet i Stenhammerveien, samt en ny utbyggingsplan på
parkeringsplassen ved Bryggeriet. Han hadde særlig fokus på hvordan disse utbyggingene vil
påvirke trafikken gjennom Bydalen.

  

    

  

   På Bryggerifjellet er nå 4 blokker ferdige, og 8 nye vil bli bygget i løpet av våren. Når
prosjektet er ferdig vil det være 132 leiligheter på fjellet og vi slipper trafikken! All inn – og
utkjøring skjer via Kringsjå. Noe Jones mente var et klart bevis på at det lønner seg å jobbe og
engasjere seg for nærmiljøet vårt. Trafikkomiteens innsats ble applaudert.

  

    

  

   I Stenhammerveien vil det komme 22 nye boenheter, med 30-40 biler som vil passere
gjennom Bydalen, morgen og ettermiddag. Det har ikke skjedd noe der enda og Jones visste
ikke mer. Han trodde ballen lå død for øyeblikket.
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   I tillegg er det planlagt et neste byggetrinn av Bryggerifjellet med 10-20 nye eneboliger på
parkeringsplassen bak Bryggeriet opp til Hestehagen. Disse vil også få sin adkomst gjennom
Bydalen. Jones var også bekymret for parkeringsproblemer.

  

    

  

   Den gamle reguleringsplanen for Bydalen, der det var foreslått gatetun i tverrgatene mellom
Sportsveien og Bydalsveien, gjelder ikke mer etter at Bryggerifjellet ble koblet fra
Stenhammerprosjektet. Jones hevdet at kommunen på denne måten omgår reguleringsplanen
bit for bit. Han var ganske oppgitt over kommunen sin historieløshet. Salen var også svært
engasjert i denne saken. Det kom spørsmål om velet burde søke juridisk bistand. Jones lovet å
følge med i saken. Han mente veien å gå var å følge med i timen og å påpeke det som skjer, så
fikk vi se det an.

  

    

  

   ·         Orientering om trær v/nestleder Marianne Otterstad

  

   Marianne har hatt særlig ansvar for å holde tresaken ”varm” i forhold til kommunen, også i
2011. Hun fortalte at 10 trær nå er blitt felt i Bydalen Allè av sikkerhetsgrunner. Kommunen
vurderer å ta ned noen trær til før de avslutter hogstprosjektet i denne omgang. Planen er at det
skal plantes nye trær i løpet av 2013. Årsaken til at det ikke skjer før er at kommunen ikke har
penger til det på budsjettet. Tore Solbakken, som er vår kontaktperson i kommunen, anbefaler
at det plantes trær av en viss størrelse. Det kom forslag fra salen om å plante nye trær selv,
men det anbefalte Marianne ikke fordi trærne, og alt de kan medføre, er kommunen sitt ansvar.

  

   Flere i salen uttrykte bekymring for hva som vil skje når trærne er borte. De var redd det ville
bli mer fuktighet i kjellerne og setningsskader. I 1994 ble det plantet nye trær pga. dette.
Marianne beroliget litt med å fortelle at gamle trær ikke trekker så mye vann lenger som yngre,
og at de trærne som er felt nå antagelig ikke har ”virket” skikkelig på mange år. 
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   Marianne og styret vil fortsette å holde saken ”varm” i året som kommer og også prøve å
påvirke politikerne til å prioritere saken. Hun lovet også å formidle beboerne sin bekymring for
tele-/setningsskader pga. økt fuktighet i grunnen til kommunen.

  

    

  

   ·         Orientering om gateskilt v/styremedlem Bodil Sundbye

  

   Bodil har hatt et særlig ansvar for å følge opp saken fra forrige årsmøte om å få på plass skilt
med gatenavn der det manglet i Bydalen. Hun holdt en kort orientering om arbeidet som er gjort
i løpet av vinteren med å kartlegge hvor det manglet skilt og kontakten med kommunen. Saken
er nå snart i mål; nye skilt er bestilt og vil bli satt opp i løpet av våren. Noen skilt vil bli satt på
husveggen, mens andre vil bli satt på stolpe der det passer best. Hun videreformidlet en
oppfordring fra kommunen om at de som ikke har det, må sette nummer godt synlig på huset
sitt.

  

    

  

   ·         Eventuelt

  

    

  

   Trafikk:

  

   Flere av medlemmene på møtet uttrykte stor bekymring over farten bilene holder gjennom
gatene i Bydalen. Det kom flere gode forslag til hvordan vi kan hindre farten, som bla å sette ut
trehjulssykler eller andre leker på strategiske steder og å tegne paradis i gata..
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   En foreslo å fornye ”barn leker”-skiltene, men det ble nedstemt fordi forskning viser atdisse
skiltene ikke har noen virkning på farten. Det eneste som hjelper er fysiske hindringer. Noen
mente også at sjikaner er tøys, fordi enkelte bare kjører over dem også. Det å sette
blomsterkasser på dem kan være en måte å stoppe dette på. Styret ved Trafikkomiteen vil
fortsette arbeidet med å få ned farten i Bydalen.

  

    

  

   Ny Bydalsbok

  

   Styret foreslår å revidere Bydalsboka og at det blir opprettet en egen bokkomité som skal
jobbe med saken.

  

   Vi kan søke midler til nye bøker fra Cicignon Lokalsamfunnsutvalg (LSU).

  

   Forslag fra styret om å også ta med bilder fra ulike sosial arrangement i Bydalen gjennom
året; juletrefesten, grillfesten, dugnad, skøytedag osv i den nye utgaven.

  

   John Jones og Haldis Jacobsenmeldte seg som komitémedlemmer.

  

   Styret vil jobbe videre med å skaffe leder og flere medlemmer til den nye komiteen.  

  

    

  

   Deling av bilder fra Bydalen
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   Styret oppfordrer alle om å sende inn aktuelle bilder fra sosiale arrangement og annet aktuelt
og minneverdig fra Bydalen via email: bydalenvel@gmail,com eller dele bildene på facebook.

  

    

  

   Snømåking på Wiesebanen

  

   Skøyte- og flomlyskomité, v/ Rolf Næss trengte flere til å måke snø på isen og i løpet møtet
fikk han 11 nye personer på blokka, noe han var svært fornøyd med.

  

    

  

   Meld ifra om gatelys!

  

   Styret oppfordrer alle om å melde i fra på Fredrikstad kommune sin nettside dersom de
oppdager gatelys som ikke virker.

  

    

  

   Leker på lekeplassen

  

   Vi har investert i nytt fotballmål i 2011 da det gamle hadde blitt ødelagt og kunne være farlig
for sikkerheten. Vi oppfordrer alle til å fortelle barna at de må ta godt vare på slike felles leker.
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   Dugnadsinnsats

  

   Avtroppende leder avsluttet møtet med å gi ros til alle som bidrar til at Bydalen skal være et
hyggelig og trygt sted å bo. Det blir lagt merke til, og nettopp dugnadsviljen i Bydalen ble trukket
fram da vi nylig igjen fikk innvilget penger fra LSU.

  

    

  

   Fredrikstad 21.03.2012

  

    

  

   Maya Bergset

  

   Referent
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   Karianne Fog                                                                    Wenche Jensen
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